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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2019/20:1733 Förenklingar för jägare och sportskyttar

Den 19 juni 2019, alltså drygt ett år sedan, tog en stor majoritet av riksdagen 
beslut om följande sju tillkännagivanden till regeringen:

Skärpa straffen för vapenbrott och vapensmuggling, en översyn av 
vapenlagstiftningen, avskaffa tillstånden på ljuddämpare, ta bort tidsbegränsade 
vapenlicenser, utöka vapengarderoben och underlätta för EU-vapenpassen. 
Dessa förslag är till för att underlätta för landets jägare och sportskyttar och 
minska polisen administrativa arbete.

Den 3 juni i år utökades det med ytterligare åtta tillkännagivanden där en 
majoritet i riksdagen bland annat vill att licenshanteringen ska överföras till den 
nya viltmyndigheten, att handläggningstider ska förkortas, att EU-direktivet 
inte ska gå längre än vad som absolut krävs, att synnerliga skäl ska tas bort och 
att möjligheten att kunna byta vapen direkt hos vapenhandlare ska prövas. Nu 
har regeringen alltså fått över 15 tillkännagivande inom ett år. 

Min fråga till statsrådet Mikael Damberg är:

 

När avser statsrådet att genomföra dessa 15 tillkännagivanden?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-07-06
Besvaras senast
2020-07-20
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Överlämnas enligt uppdrag

Ann Larsson


